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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2016-01-19  Kl.19.00 
 
Plats:  Hemma hos PerInge 
 
Närvarande: Milan Kolar  PerInge Södergren 

Claes Backlund Yngve Carlsson  
Stefan Norberg Mårten Andersson 
Conny Ström Maria Persson 
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Vattenräkning saknas, men är bokförd på 2015 nu. Connys fordringar för material till stugan 
dras från 2015 års budget. 
Det är högre intäkter på C-medlemmar i vinter jämfört med föregående år (73’ mot 52,5’). 
Ungdomssektionen måste separera sin budget tydligare från klubben. Plus och minusresultat 
ska bäras vidare mot framtiden. Ett förslag tas fram av Yngve. 
Tre år på avskrivningarna  av traktor och toatömningsanläggning återstår nu. 
En person har inte betalt avgifterna för 2015, men ska enligt uppgift betala nu. 
Avgift för ej utförd vakt, arbetsplikt mm, ska faktureras så snart som möjligt. Claes ska inte 
behöva jaga de personer som inte sköter sina plikter. Claes skickar en namnlista på dessa 
personer till Yngve. 
Vi har ganska höga årsavgifter till SBU och SSF. Familjemedlemmar har hitills redovisats, men 
det ska vi upphöra med nu. Maria kontaktar Håkan Enerud för råd om hur vi ska redovisa 
mot SSF.  
Budget för 2016 ska färdigställas snarast. Lämna uppgifter till Yngve innan 15 februari. 

 
§4        Varvsfrågor 
                 
Offert för färdigställande av uppställningsplatsen saknas ännu.Milan tar fram uppgifterna 
innan budget för 2016 spikas. 
Medlemsaktiviteter i klubbstugan vore trevligt. Exempel kan vara utbildningar, 
föreläsningar och valborgsmässofest. Festkommittén ombeds undersöka möjligheten att 
ordna fest sista april. 
10 % rabatt ges till alla SNBK-medlemmar på kursavgift hos Medborgarskolan. 
Båthuset ger enligt uppgift också rabatt till våra medlemmar. De har för övrigt ett bra pris på 
en mindre RIB med 25 hk motor nu. –Något för Ungdomssektionen? 
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Farledsarbetet kan med fördel göras under vintern. Claes skickar ut en kallelse under till 
arbetsdag under februari, då utplacering  av bojstenar kan ske. 
Avgiftsförslaget: A-medlem med fler än en båt, betalar 2000 kr för båt under 30 fot. C-
medlem betalar 1000 kr för skjulplats inkl lyft + avgift till skjulägaren. Förvaringsavgift och 
traktoravgift för C-medlemmar stryks. 
                                                                                                                                                                                                                                                               
§5        Årsmöte 
 
Hålls den 25 februari kl 19.00 på SCA Skepparplatsen. 3:e fbruari är sista dag för kallelse till 
mötet. Innan årsmötet (kl 18.00) hålls ett varvsmöte. 
Stefan ordnar ett protokoll från ett konstituerande styrelsemöte i samband med detta. 
Verksamhetsberättelsen ska färdigställas och tryckas innan årsmötet. Texter till den skickas 
till Stefan innan 15 februari. 
Milan, Yngve, Claes, Maria och PerInges förordnanden går ut nu. Milan kontaktar 
valberedningen avseende detta och att vi behöver ett nytt försäkringsombud.  
Klubbkläder kan visas på årsmötet. 
 
§6  Ungdomssektionen 

 
Kommer att spela curling tillsammans med SuSS i februari. 
SISU har kontaktats för ett bidrag till miljöanpassning av utombordare, men tyvärr går det 
inte att få bidrag till sådant. Allmänna arvsfonden ska nu kontaktas i samma ärende. Segel 
köptes in före jul. SCA kommer förmodligen att sponsra kommande 3-årsperiod. 
 
§7 Tävlingssektionen 
 
20 augusti är spikat som datum för Klampenköret och Sommardraget. PerInge vill kliva av 
som sammankallande för Tävlingssektionen och Lars Melander kommer att tillfrågas för den 
rollen. 
 
§8 Övriga frågor 
 
Fem modeller av VOR-båtar finns nu hemma hos Milan. De kan t.ex. användas som 
vandringspriser. Han har också ett antal jackor, som i första hand delas ut till 
styrelsemedlemmar. 
Ett byggnadslovsärende har inkommit. Erik Fromell och Conny vill bygga en balkong på 
västra sidan av sitt skjul. Conny ordnar en ritning och kollar med kommunen. 
Yngve och Milan ska på en skattekurs i morgon. 
 
§10 Nästa möte 
 
Den 15/3 kl 19.00 hemma hos Claes. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


